

Notulen Ledenvergadering 18 maart 2024

1. Opening en mededelingen

Geen bijzonderheden.

Aanwezig:

Koen Wiessenberg, José Morsink, Kim de Ruiter, Geert Bootsma, Rien Wijnen, Peter Anthonissen, Ingrid van de Wetering, Naomi Bouwendal, Judith Lutgerink, Petra de Ridder, Gerwin Visscher, Thom Berends, Henk Zomerdijk, Johnny Koetsier, Rita Koetsier, Erik van den Belt, Lisanne Meiberg, Iris van den Beukel, Arie Krijgsman, Anton van Schendel, Dick Kuiterman, Gera van Eijk, Sanne Wobbles, Albert Noordhof, Jos Mulder, Simone Molenwijk, Piter Goordijk.

2. Ingekomen stukken

- ZZUID (culturele instelling) gezamenlijk concert melody singers. Komende donderdag wordt er met het overlegd om ideeën te bespreken.

Datum is 16 mei (vrijdagavond) 2025

- Ik Toon op de stoep, 1 juni. Uit inventarisatie blijkt dat het aantal aanmeldingen krap is, de optie wordt overwogen om iets met de Young Notes te doen.
- Opzegging lidmaatschap Gera

3. Verslag ledenvergadering 2023

geen opmerkingen over het verslag

4. Kort verslag 9 oktober extra ledenvergadering

Geen opmerkingen

5. Jaarverslag secretaris

Geen opmerkingen

6. Bestuursverkiezingen en PR commissie

Bestuur

Gera en Jos zijn aftredend en niet herkiesbaar.

Sanne en Simone zijn aftredend en wel herkiesbaar.

Er is nog 1 bestuursfunctie vacant.

PR commissie

We hebben een PR-commissie nodig die zich bezighoudt met de site, de zichtbaarheid, social media etc. Er was wel een groep, die naar verluidt bestond uit Erik, Hielke en Sanne, maar momenteel is er in ieder geval geen activiteit hieromtrent.

Oproep: wie meldt zich aan om dit nieuw leven in te blazen. Het gaat vooral om de inhoud, technische kennis is niet noodzakelijk.

Erik en Jos melden zich aan.

7. Verslag kascommissie

Karin en Thom hebben de boeken gecontroleerd en de boekhouding is akkoord bevonden. José en Ingrid waren reserve, maar omdat Ingrid in het bestuur heeft plaatsgenomen vervalt haar plek. Peter en Judith melden zich aan als reserve in de kascommissie.

In 2025 bestaat de kascommissie uit Thom en José, met als reserves Peter A. en Judith.

8. Financiële jaarverslag 2023 en begroting 2024

Subsidie young notes: Rien: Is er een voorwaarde gesteld hoe we dit moeten besteden? Jos: Nee daar zitten geen verplichtingen aan.

Peter: wat is instructeur slagwerkgroep? Jos: Deze groep is inmiddels opgeheven.

Begroting

Diverse bijzonderheden waarvan hieronder een aantal toegelicht:

- Contributie hoger
- Subsidie vervalt (eerder aangekondigd wegens te late aanmelding hiervoor)

Diverse inkomsten €3700:

- €3000 van de gemeente podiumkunstensubsidie:
Tom: voorwaarden hiervoor? Jos: Nee, dit is toegekend n.a.v. begroting. Uit coulance lijkt vanuit de gemeente het maximale bedrag toegekend, omdat de andere subsidie niet meer is gelukt.
- Muziektafel betaalt 500 voor het project Junior Notes
- 200 Rabo clubactie.

Zaalhuur is iets aangepast t.o.v. begroting omdat de plotselinge verhoging na overleg later ingaat.

Kim: is dit iets dat we op langere termijn kunnen afspreken, of worden we elk jaar verrast met een verhoging. Gera: Nee dit gaat normaal gesproken in goed overleg, echter is er nu een andere beheerder.

Erik: Waarom Pietenband zo weinig begroot? Er zullen waarschijnlijk meer optredens zijn dan afgelopen jaar. Gera: Hij is laag begroot maar meer inkomsten zouden natuurlijk welkom zijn.

De begroting is akkoord. Er zijn geen bezwaren voor een mandaat van €10.000 voor onvoorziene omstandigheden.

9. Young notes:

Iris: Het loopt. Geen updates.

Wat betreft de Play in: organisatie wordt aan gewerkt.

Organisatie i.s.m. vd Cappelen en Naomi.

Iris vraagt even aan Hylke om aanmeldingen door te geven

10. Evaluatie dirigent

Tips of tops voor Wietske.

Judith: op zich gaat goed. Soms moet je langs wachten omdat de focus dan ligt op een bepaald muziekgedeelte van een bepaalde sectie. Maar als je daar wat van zegt doet ze daar wat mee, dat is positief.

Peter: is de moeilijkheidsgraad hetzelfde als hiervoor? Dit wordt beaamd.

Ingrid: ze komt aan de late kant binnen. (Geert: dat geldt ook voor anderen.)

Kim: ik ga met plezier naar repetities, vanwege haar enthousiasme. Deze mening wordt door anderen ook gedeeld.

Petra: ze is wel wat preciezer (spelen wat er staat) dan wat we gewend zijn. Wordt ze daardoor niet ontmoedigd als dat niet lukt?

Jos: ze is ook wat ambitieuzer om ons verder te brengen in niveau in vergelijking met Martin.

Erik: haar enthousiasme werpt ook wel zijn vruchten af, zolang ze ermee kan leven dat we langzaam leren. Ze is ook goed voorbereid en weet van tevoren wat ze wil behandelen. En ze hoort sneller wat er mis gaat, ook op de achterste rij.

Rita: fijn dat er ook belang wordt gehecht aan de begeleidende stemmen.

Er ontstaat een gesprek waarin we wat afdwalen naar het terrein van de muziekcommissie.

Rien: Is het expres dat we moeilijkere stukken spelen. Simone: nee daar is niet bewust voor gekozen.

Naomi: we horen vaak op het concert pas voor het eerst allerlei achtergrondinformatie over de te spelen stukken. Het zou fijn zijn als deze informatie eerder gedeeld wordt of op de site vermeld wordt. Dit wordt ter overweging meegenomen.

De genoemde punten voor Wietske zijn ook door Jos genoteerd en worden gebruikt in het evaluatiegesprek met de dirigent.

Opleiding en werving:

We hebben aanwas van een aantal leerlingen vanuit Junior Notes. Nieuwe ronde loopt nu, en er zijn Junior Notes van de vorige ronde die meespelen.

We hebben hiervoor subsidie om lessen tegen gereduceerd tarief aan te bieden. Of dat volgend jaar ook lukt is nog niet bekend.

Verder nog een saxofoon leerling.

Geert: komt het idee van de Junior Notes helemaal bij Wietske vandaan? Jos: Ja grotendeels wel en ook de manier van opzet, zij verdient hiervoor de “credits”. Ingrid: het is een leuke groep.

Uitvoering 8 april vindt plaats in onze repetitieruimte of in de kerkzaal. Onze repetitie begint dan waarschijnlijk een half uur later.

Als er vanuit Junior Notes leerlingen voor klein koper willen doorgaan met muziek, gaan we hiervoor een leraar zoeken.

Alle leraren vallen onder artistieke leiding i.v.m. subsidie.

11. Overig:

Piter: Bedankwoord en bedankje voor de vertrekkende bestuursleden Gera en Jos.

12. Verslag van de Knollentrekkers

Johny:

De 29 optredens waarvan 22 betaalde optredens van afgelopen jaar worden benoemd en zo nodig toegelicht.

Financieel verslag wordt toegelicht, Kascommissie heeft er ook naar gekeken.

13. Acties/ activiteiten

- 11 mei hangpotten'
- Donateursacties. Ben heeft dit vorig jaar helemaal alleen gedaan. Of hij dit blijft doen is nog de vraag, in dat geval zouden we dit kunnen verdelen.
- Rabo clubsupport
- Oliebollenactie. Rien: heeft iemand tips voor een andere oliebolleleverancier? Hij doet het na dit jaar niet meer. Ook zijn er best wat klachten geweest.
- 30 maart Hanze Trophy . Georganiseerd door Knollentrekkers, maar aanvullende hulp is welkom.
 - o Simone: wordt de muziek voor Hanze Trophy ook geregeld voor niet Knollentrekkers-leden? Jos: er komt een oplossing voor. Heb je nog geen muziek, doe een berichtje naar Erik.

- 20 april: uitvoering en samen eten. Voor vragen kun je bij Ingrid terecht. Tussendoor maken we nog een groepsfoto.
- 27 april koningsdag. Knollentrekkers optocht en mogelijk IJsselbolder, nog niet duidelijk of KNA of Knollentrekkers dit verzorgt. Alle hulp is welkom. Bezetting is nog niet optimaal.
- 11 mei spelen bij de hangpotten.
- 1 juni ik toon op de stoep, nog niet rond
- 15 juni: buitenconcert sio
- Verder in de toekomst: Optredens pietenband, kerst, nieuwjaarsconcert.

14. Rondvraag:

Peter: waar kan ik de statuten vinden? En waarom staan ze niet op de site. Rien zet ze op de site.
(aanvulling: Dit is inmiddels gebeurd)

Rien: hoe halen we de 100 project is succesvol gebleken. Moeten we daarom plannen gaan maken voor hoe vieren we de 100? Judith en Petra willen wel meedenken hierover.

Kim: oliebolactie is goede manier om reclame te maken voor het nieuwjaarsconcert. Rien: dat klopt, we hebben dit vergeten.

Koen: verlichting werkt niet goed.
Is bekend en besproken met de beheerder.

Dick: nadenken over een verdeling van de straten waaruit weinig bestellingen komen. Rien: er is een uitgebreide analyse geweest, er zijn geen wijken die qua aantal bestellingen er relatief positief of negatief uitspringen.

Johny: bij nieuwjaarsconcert was geen dresscode. Dit was erg rommelig. Waarom hebben we daarvoor gekozen? De meningen zijn verdeeld maar we komen tot de conclusie dat er een probleem is met de "nieuwe" bloezen; niet iedereen heeft nu een passende blouse heeft, en er is geen kledingcommissie meer. Naomi: het is niet heel gastvrij voor nieuwe leden als kleding op is. Het nieuwe bestuur pakt dit punt op.

Piter: Penningmeesterschap is niet mogelijk zonder bestuursfunctie. Peter zou deze taken oppakken maar wil niet in het bestuur. Deze functie zou gecombineerd worden met Tom die de ledenadministratie zou oppakken. Deze oplossing kan dus niet. De reden wordt toegelicht, het komt erop neer dat het niet handig is wegens aansprakelijkheid en statuten. Piter wordt penningmeester.

Notulen Extra ledenvergadering op 4 november 2024 in Sio

Aanleiding: Albert Noordhof wenst zijn lidmaatschap bij de vereniging na het nieuwjaarsconcert te beëindigen en Simone wil de bestuurstaken per maart 2025 neerleggen. Hierdoor is dringend behoefte aan aanvulling van het bestuur. Er hebben zich op deze vergadering geen leden aangemeld om te willen deelnemen in het bestuur.

Het bestuur verzocht de leden om mee te denken over de invulling van taken, die buiten het bestuur kunnen worden vervuld. Hiervoor is in kleine groepjes gebrainstormd en zijn ideeën hierover uitgewisseld. Een aantal posten op de takenmatrix is ingevuld.

Notulen Extra ledenvergadering op 20 januari 2025 in Sio

Als vervolg op de vergadering van 4 november heeft het bestuur een extra ledenvergadering bijeengeroepen op 20 januari, omdat er een dringende directe noodzaak was om het bestuur aan te vullen.

Op deze avond hebben Henk Zomerdijk, Gerwin Visscher en Erik van den Belt zich aangemeld om zitting te nemen in het bestuur. Het bestuur is blij met de aanmeldingen. De invulling van de functies zal nog nader binnen het bestuur worden besproken. Hiermee bestaat het bestuur na het vertrek van Simone in maart uit zes personen, wat betekent dat er na de volgende ledenvergadering op 24 maart nog steeds 1 vacature bestaat in het bestuur.

De takenmatrix is opnieuw besproken en diverse leden hebben aangegeven bepaalde taken te willen helpen uitvoeren en het bestuur op deze manier te ondersteunen.